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Kerteminde den 13. december 2021 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde 

onsdag den 15. december kl. 17.00 
 

Tilstede: Tina, Christian, Linda, Signe, Maria, Britt, Jette, Dennis, Jesper 
Afbud: Birgit, Svend, Rikke 

 
  
Dagsorden med referat 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

Referatet godkendt 
 
2. Orientering fra elevrådet  

De ønsker, at der tages stilling til en indeordning for 9. årgang efter jul. 
 

3. Orientering fra formanden 
 
4. Orientering fra ledelsen 

 
Velkommen tilbage til Tina. 
Der er hjemmeundervisning/onlineundervisning fra i dag og frem til og med tirsdag den 21. 
december. Alle klasser er online efter almindeligt skema. Lærerne møder ind her på stedet og 
underviser fra klasselokalerne.  
De elever, der er mødt ind til fysisk undervisning, møder i egen klasse og sidder sammen med 
den lærer, der har undervisningen i den pågældende lektion. Der er ca. mødt 25 elever ind til 
fysisk undervisning. 
Hvis eleverne fortsat er hjemsendt efter juleferien, tages der stilling til organiseringen af 
undervisningen. 
 
Der skal starte en specialklasse for indskolingselever på Kerteminde Byskole. Det betyder, at 
der skal ansættes personale svarende til 2 fuldtidsstillinger, og der skal findes et lokale, før 
eleverne kan starte.  
 
Det nye køkken i SFO er færdigt, der bliver malet i juleferien 
Der er givet grønt lyst til at indkøbe ny pavillon til SFO.  

 
5. Orientering fra skolebestyrelsesmedlemmer 

Henvendelser fra forældre i forhold til problematikken omkring at få tider til søskende i 
forbindelse med smitte i en/flere klasser. Skolen følger de retningslinjer der er udstukket. 
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6. Budgetopfølgning for 2021 

Desværre har det ikke være muligt at lave månedlig budgetopfølgning, da det program, der 
bruges til dette, ikke har fungeret i en periode. 
Vi forventer stadig at komme ud med et lille overskud. 

 
7. Eventuelt 

Skolebestyrelsens video er snart klar. Præsentation af videoen. 
Temaet på januarmødet er: valg til skolebestyrelsen 
Januarmødet er flyttet til onsdag den 19. januar 

 
8. Lukket møde 
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